

<p><b>Voting Results of the Agenda Items of the Extraordinary General Assembly (the first and second meeting an hour after the first) for Sumou real estate co, which was held on Monday 25/05/1444 AH corresponding to 19/12/2022G at 06:30 PM. All agenda items were Approval of the with majority votes as per the below results and details:</b></p>	<p>نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول والثاني بعد ساعة من الأول) شركة سمو العقارية المنعقد يوم الاثنين 25/05/1444 هـ الموافق 19/12/2022م في تمام الساعة 6:30 مساءً حيث تمت الموافقة بأغلبية الأصوات على كافة بنود جدول الأعمال وجاءت النتائج كما يلي:</p>	
<p>Approval of the amendment of Article (19) of the company's bylaws relating to Vacancies in the Board.</p>	<p>الموافقة على تعديل المادة (19) من النظام الأساسي الخاصة بالمركز الشاغر في المجلس.</p>	1
<p>Approval of the amendment of Article (40) of the company's bylaws relating to Formation of the Audit Committee.</p>	<p>الموافقة على تعديل المادة (40) من النظام الأساسي الخاصة بتشكيل لجنة المراجعة.</p>	2
<p>Approval of the policy of the board membership standards and procedures</p>	<p>الموافقة على سياسة ومعايير العضوية في مجلس الإدارة.</p>	3